

Maryknoll Fathers' School
60th Anniversary Open Day

11 January 2018

Dear Parents/Guardians,

Maryknoll Fathers' School and Maryknoll Fathers' School (Primary Section) will jointly hold the 60th Anniversary Open Day on 20 January 2018 (Saturday) 11:00 am - 5:00 pm and on 21 January 2018 (Sunday) 10:00 am - 4:00 pm. A myriad of events are designed to immerse our guests in the festive spirit: subject exhibitions, game stalls, student performances, song dedication sessions, and photo booths. The 60th Anniversary Open Day is a collaborative effort among all members of the schools, Parent Teacher Association, and Alumni Association. On behalf of our school, I would like to cordially invite your family to participate in this joyful occasion.

To ensure safety and compliance to school rules, please pay attention to the following guidelines:

1. All students must wear winter school uniform or school PE uniform (i.e. school PE T-shirt and trousers). Students should wear school jackets according to school regulations.
2. All students, including student helpers, should record their arrival at and departure from school using their student ID cards at the main gate.
3. The use of mobile phones for electronic games and of earphones by students is strictly prohibited.

Lastly, the game cards will be sold for \$10 each at the ticketing booth on the Open Day. Your generous support would be greatly appreciated.

To facilitate preparation on 19 January 2018 (Friday), F.1 to F.5 students are allowed to do the preparation after the morning session ending at 12:35 pm. Students will stay on campus in the afternoon if necessary. Lunch boxes ordered through school will be delivered as usual. F.1 & 2 students will stay in classrooms till 1:05 pm. F.6 students will have their examinations as scheduled.

Please sign the eNotice on or before Wednesday, 17 January 2018. For any enquiries, please feel free to call us at telephone number 2777 5117.

Ho Lik Sang Lobo
Principal
Maryknoll Fathers' School

CKY

瑪利諾神父教會學校

六十周年校慶開放日

敬啟者：本校聯同小學部將於二零一八年一月二十日(星期六)上午十一時至下午五時及二十一日(星期日)上午十時至下午四時舉行「六十周年校慶開放日」。兩天節目豐富，包括學科展覽，攤位遊戲，還有學生表演、點唱、特色拍照區等。開放日由全體師生、家長教師會及校友會合作籌辦，現誠邀 台端與 貴子弟蒞臨參與。為確保當日秩序良好，請各同學注意下列事項：

- 一、所有學生必須穿著整齊冬季校服或學校體育服(學校體育上衣及學校運動長褲)，並按天氣情況穿著學校毛衣或外套。
- 二、所有學生(包括工作人員)必須帶備學生證，並須於回校及離開時「拍咭」，以作紀錄。
- 三、學生不得在校園以手提電話玩電子遊戲或使用耳筒等。

遊戲券將於開放日兩天於校園內售票處發售，請踴躍支持。遊戲券每張\$10。

為配合一月十九日(星期五)的最後準備工作，中一至中五學生完成早上課堂後，可以在下午12:35起開始各項佈置。學生只按需要留下進行各項籌備事務。經由學校訂購的午餐盒會如常送到，中一及中二學生須留在課室至下午1:05。中六學生當天依考試時間表回校考試。

請 閣下於一月十七日(星期三)或之前簽署電子通告。如有任何疑問，歡迎致電2777 51217查詢。

此致

各位家長

瑪利諾神父教會學校
校長 何力生 謹啟
二零一八年一月十一日

CKY